
Vergadering: MR01      Datum: 25 september 2023 
        Lokaal:  Technasium 
Agendapunten 

Opening  
1 Notulen laatste MR 2022-2023 Akkoord 
 

Ter informatie  
1 Uitslag verkiezingen leerling 

geleding  
Voor het eerst in jaren weer een verkiezing onder 
leerlingen. Uiteindelijk zijn Marcus Froijen en Maikel 
Wenders gekozen.  

2 Stavaza verbouwing Twee vleugels zijn zo goed als klaar en in gebruik. 
Personeelskamer/werkkamer wordt deze week 
opgeleverd. Mavo vleugel zal twee weken na de 
herfstvakantie opgeleverd worden. Ruimtes worden 
opgeleverd als ze helemaal klaar zijn. Financieel loopt 
het nog goed. Afwikkeling verwacht rond april 2024.  
Leerlingen haken in op dit verhaal en geven aan dat het 
lijkt alsof er een aantal tekortkomingen zijn ontstaan in 
de vernieuwbouw die een hoop problemen met zich 
meebrengen. Zo zou in de instructieruimtes het aantal 
vierkante meters per leerling en docent niet voldoen, is 
er geen minimale loopafstand tussen de 
zitgelegenheden en worden er vraagtekens gezet bij de 
zitkwaliteit van de Nurus. De schoolleiding geeft aan dat 
de leerpleinen ook meetellen in het aantal vierkante 
meters en de gecreëerde omstandigheden te 
verantwoorden zijn. Mits er ook wordt uitgegaan van 
een maximale verblijfsduur van 20 minuten in een 
instructieruimte. Aangezien de Nurus worden geleverd 
door een bedrijf dat gespecialiseerd is in meubilair voor 
onderwijsruimtes bestaat er vanuit de schoolleiding 
weinig twijfel over de zitkwaliteit van de Nurus, mits 
deze weer niet langer dan 20 minuten wordt gebruikt.  
Er is in gezamenlijk overleg afgesproken dat Mr-leden 
op zoek gaan naar een expert die onderwijsruimtes kan 
toetsen aan gestelde eisen voor leerlingen en 
medewerkers. 

3 Onderwijstijd 2022-2023 Doorgeschoven naar MR02 
4 Ziekteverzuim 2022-2023 Er is ingezet op terugdringen van kortdurend verzuim. 

Vaak het in gesprek gaan met deze mensen heeft 
hieraan bijgedragen. Verzuimgemiddelde oop is 
aanzienlijk afgenomen. Vooral het feit dat er een vast 
aanspreekpunt is gekomen maakt verschil. 
Samenwerking met bedrijfsarts verloopt ook beter.  

5 NPO-gelden 90% van de inzet gaat op aan onderwijsassistenten. Na 
afloop is er nog geen manier gevonden om de 
assistenten te betalen. Restant kan dit en eventueel ook 
nog volgend schooljaar worden gebruikt. Rapportage 
van effecten npo-interventies wordt opgesteld en 
besproken in MR02.  



Er wordt de vraag gesteld waarom er voor de huidige 
lichting vmbo/mavo 4 geen eindexamenreis wordt 
georganiseerd. Schoolleiding geeft aan dat de 
eindexamenreis een eenmalig iets was en dat de keuze 
is gemaakt om dit niet te continueren. Omdat er echter 
ook is gezegd dat elke leerling een buitenlandse 
reiservaring verdient in zijn schoolcarrière wordt deze 
gemaakte keuze opnieuw geëvalueerd.  

6 Jubileum 175 jaar Sophianum Aftrap in maart en vanaf dat moment vinden 
uiteenlopende activiteiten plaats voor leerlingen en 
medewerkers. In november wordt er met een grote 
reünie afgesloten.  

 

 

Ter Bespreking  
1 Kolomjaarverslagen 2022-2023  Geen vragen of opmerkingen 
2 Kolomjaarplannen 2023-2024, incl. 

scholingsplan 
Geen vragen of opmerkingen 

3 Formatierapportage 2023-2024 Geen vragen of opmerkingen 
4 Richtlijn mobielgebruik Er volgt een evaluatie in december en wellicht komt er 

een generieke maatregel die vervolgens aan de GMR 
wordt voorgelegd. Zo zou er op alle LVO-scholen 
dezelfde afspraak gelden. Leerlinggeleding begrijpt de 
maatregel, ervaart ook positief effect. Goed 
voorbeeldgedrag van docenten ontbreekt helaas nog 
met enige regelmaat. Uitgangspunt is wel helder, des te 
minder afleiding van een scherm, des te beter. Er wordt 
nog aangekaart dat het telefonisch niet bereikbaar zijn 
van school tussen 12:00 en 13:00 nu wel problematisch 
is. De receptie is gedurende dit tijdstip gewoon bemand 
en dit probleem zou niet mogen bestaan. Dit wordt 
onderzocht.  
 
Welke straffen passen bij overtreding? Hier wordt 
verder onderzoek naar gedaan.  

5 Begroting 2024 Presentatie Eric Hengelbrock. De begroting is opgesteld 
vanuit de gedachte dat de school alles zelf moet betalen 
hoewel de kans bestaat dat de gemeente nog een 
aantal kostenposten voor haar rekening moet nemen. 
Vanuit het bestuusbureau in Sittard wordt aangegeven 
dat de financiën er goed bijliggen en dat er een solide 
begroting is gepresenteerd. Bestemmingsreserve wordt 
op dit moment niet ingezet, behalve om het 
exploitatieresultaat te dichten. Wanneer duidelijk wordt 
wat uitkomsten zijn van de geschillen met de gemeente, 
kan er verder gekeken worden naar de mogelijkheden 
van het bestemmingsreserve.  

6 Leerlingenstatuut 23/24 Vorig jaar weer opgepakt. Er is gesproken over enkele 
nieuwe passages en hierin moeten nog een aantal 
kleine zaken worden aangepast. De leerlinggeleding 



neemt de opmerkingen mee en zal bij MR02 de 
definitieve versie aanleveren. Er is nog discussie over 
wie instemmingsrecht heeft op dit stuk en dat wordt 
ook voor die tijd verder uitgezocht.  

 

 

Ter Instemming  
1 PTA’s 2023-2024 Unaniem ingestemd 
 

Rondvraag 
Roger, ons bereiken berichten dat er gepest wordt. Brugklassers worden door oudejaars 
gedwongen om snoep uit de automaat te halen. De vraag is of daar extra oog en oor voor kan zijn. 
 
Roger, status reanimatietraining?  
 
Karlijn, grote groepen bij de trappen buiten zorgen voor overlast. Toezicht wordt in de pauze 
geïntensiveerd. Er komt een algemeen ondersteuner. Teugels worden weer wat strakker 
getrokken. Halfslachtige regel over schoolterrein verlaten wordt weer aangescherpt.  
 
Marcus, waarom deed het brandalarm het op meerdere plekken niet tijdens de oefening? 
 
Pien, bèta hoek, veiligheidsmaterialen niet in voldoende mate aanwezig. 
 
Maikel, gaat de school iets regelen voor een lsd/gala? School ondersteunt maar initiatief ligt bij 
leerlingen. Er kunnen ook door school collega’s worden aangedragen om te helpen. De school 
staat garant voor tekorten. School wil een sluitende begroting maar staat garant voor eventuele 
tegenvallers. Oudervereniging kan ook financiële ondersteuning leveren.  
 
Maikel vraagt of format schoolexamens kan worden aangepast aan lay-out CE. 
 
 
 
 

 

 


